
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Torsdag 25 maj 2023 kl. 19.30-21.00. Plats: Digitalt via Teams.
Närvarande: Monica Randström, Stefan Mattsson, Carl Hedin, Marina Karlsson, 
Peter Håkansson. Personal: Nadja Casadei, Markus Andersson och Ingela Nilsson.
Frånvarande: Ulrika Pizzeghello, Ronny Krönvall, Linda Kjellberg.
Valberedningen och ungdomskommitten också inbjudna men ej närvarande denna gång.

§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson
Peter Håkansson.

b) Godkännande av dagordning
Dagordning godkändes med tillägg av §9 a) och b).

§ 2. Föregående protokoll, genomgång av uppdragslistan
Inga synpunkter på föregående protokoll. Uppdragslistan gicks igenom och reviderades.

§ 3. Styrelse- och kommittékonferens – Marina, Nadja
Efter presentation och kort diskussion beslutades 9 juli på Hotell Mullsjö. Alternativt datum har varit 
4 juni men flest kunde 9 juli. Offerter har tagits in från ett antal ställen och nu kvarstod främst Mullsjö 
och Hooks Herrgård, där vi valde Mullsjö då Hooks var mycket dyrare (ca: 81 tkr vs Mullsjös 22 tkr 
baserat på 20 personer varav 10 som övernattar). Programmet är inte klart men tanken är att vi ses 
till lunch kl. 12 och avslutar med middag, därefter är övernattning möjlig för de som vill. Ca: 15 
personer från styrelsen och kommittéerna har anmält intresse.

§ 4. Ny utbildningsansvarig – Monica
Monica presenterade nuläget. Styrelsen beslutade att erbjuda Erik Svensson tjänsten som ny 
utbildningsansvarig på 25% med tänkt start 14 aug. Monica & Ulrika får i uppdrag att teckna 
anställningsavtal med Erik. Ingela går i pension 1 sep och har även semester hela augusti, men 
höstens utbildningar är till stor del redan färdigplanerade och goda möjligheter för överlämning 
bedöms finnas. Erik kommer även ta över Ingelas 50%-tjänst på Friidrottsgymnasiet i Växjö och 
därmed ha utrymme för ytterligare uppdrag.

§ 5. Trailkoncept - Nadja
Har presenterats på förra styrelsemötet. Fastställt namn till ”Woodland trail”. Första tillfället på 
fortsättningen blir måndag 5 juni. Än så länge bara i Växjö.

§ 6. Höstmötet
Styrelsen utsåg Monica, Nadja och Marina till en arbetsgrupp att planera Höstmötet. SFIF vill att 
distriktens Höstmöten hålls senast 15 okt. Till 9 juli bör vi ha förslag på datum & ort.

§ 7. Status för ansvarsområden styrelsen

a) GM-läger höst 2023
Carl har skrivit ihop en checklista inför lägret men kommer själv inte vara med och planera i år. 
Nadja och Olivia/ungdomskommittén har blandats in lite, men vi bör vara försiktiga med att lägga för 
mycket på ungdomskommitten. En annan person som kan tillfrågas är Linnéa Agefjäll, Carl har fler 
tänkbara namn om det efterfrågas.

b) DM
Inget nytt kring hur DM tillsätts. För stora DM inne & ute finns ramverk som tävlingskommittén och 
föreningar har som underlag inför ansökningar/tillsättningar. Årets DM ute var det enbart Jönköpings 
Friidrottskrets som ansökte om, och då med villkoren funktionärshjälp utifrån. Detta krav på 
funktionärer har upplevts mer besvärande för många föreningar än förväntat och utgjort hinder för 
anmälan. Tävlingskommittén kommer utvärdera upplägget efter årets arrangemang.

c) Höstläger för aktiva 15-19 år
Inget nytt. Peter och Nadja ska ha ett möte.

d) Veteranträff
Inget nytt. Nadja har kollat läget med Ronny/veterankommittén och de träffas 9 juli.
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e) Inspirationsträffar, föreläsningar, workshops, tematräffar
Monica & Stefan har pratat, men har ännu inget att presentera. Nya utbildningsansvarige kommer 
blandas in.

§ 8. Verksamheten

a) Info från Nadja, löpklassikern
Löpklassikern befinner sig på idéstadiet. Tanken är att det går ett lopp inom varje distrikt och att 
varje deltagande person eller lag behöver springa alla nio för att ha fullföljt klassikern, belöningen blir
då att få springa ett ärevarv runt banan tillsammans med landslaget som avslutning på Finnkampen. 
Inom varje distrikt kan föreningar ansöka om att få arrangera och distriktet ställer upp med 
mentorskap. Nadja presenterade idén för SFIF och andra distrikt när de träffades i Stockholm.

b) Info från Markus, bokföringsprogram, ekonomin, m.m.
Bakgrund och kort presentation av Fortnox skedde på förra styrelsemötet, nu presenterade Markus 
lite mer och även SpeedLedger och Bokio. Alla tre är bokföringsprogram online som kan kopplas 
direkt till bankkontot, även har funktioner för fakturering, lönehantering, rapporter, m.m. Fortnox och 
SpeedLedger kostar 500-600 kr/mån medan Bokio är billigare med drygt 300 kr/mån och har 
dessutom högst betyg enligt en jämförelsesida och en enklare gratisversion. En nackdel kan vara att
det är gjort för företag som hanterar moms så en del automatik får stängas av eller kompletteras 
manuellt. Markus tycker dock det kan vara värt att testa Bokios gratisversion parallellt med 
nuvarande kalkyldokument under 2023, med sikte att bokföra fullt ut med ett nytt program från 2024, 
antingen Bokio om det upplevdes fungera bra eller något av de andra två. Styrelsen går på den 
linjen.

§ 9. Övrigt

a) Skrivelse till SFIF
Ulrika mailade till oss idag på eftermiddagen förslag på skrivelse till SFIF angående likvärdigt stöd till
alla SDF oavsett om de har anställda föreningsansvariga/liknande inom SDF:et eller om dessa 
anställningar ligger hos SFIF. Vi stödjer skrivelsen.

b) Arbets/referensgrupp angående vår motion till FÅM
Till FÅM skrev vi en motion gällde förtydliga struktur för samverkan runt elitmiljöer/RIG/NIU och SDF,
vilket bifölls av årsmötet. SFIF håller nu på att utse en referens/arbetsgrupp och söker personer till 
gruppen. Styrelsen utsåg Peter och Ulrika som våra representanter.

§ 10. Nästa möte och avslut
Söndag 9 juli kl. 10.30-12.00 i Mullsjö. Mötet avslutades 20.59.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
9/2 §9e Reseräkning policy Markus juli
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